
Tytu³: Pytanie dotycz¹ce ulic: Kosynierów, Ko³³¹taja i Fredry
Szanowny Panie Burmistrzu.
Dziêkujê za odpowied� dot. terminów modernizacji ulic Ko³³¹taja, Kosynierów i Fredry (korespondencja w za³¹czeniu). Jest identyczna
z t¹ któr¹ otrzyma³em od Pana kilka lat temu. Chcia³em aktualnie uzyskaæ informacjê czy Miasto ma pomys³ na inwestyc
je na tych ulicach, tj. terminy regulacji w³asno�ci prywatnych nieruchomo�ci le¿¹cych w pasie drogowym oraz terminy oprac
owania dokumentacji technicznej.
Ponadto przypominam o b³ocie na skrzy¿owaniu, bo albo zapomnia³ Pan przekazaæ informacjê do zarz¹du dróg albo ZDM za 
nic ma Pana polecenia. W miêdzyczasie b³oto zosta³o rozje¿d¿one i pokrywa ju¿ znaczn¹ czê�æ skrzy¿owania.
Pozdrawiam
Krzysztof. (Pytanie z dnia 17.02.2015)

ODPOWIED•

Szanowny Panie,

Nie mogê w tej chwili wskazaæ Panu terminów przygotowania dokumentacji technicznej tych¿e ulic. W tym roku przygotowujemy kilk
a projektów ulic, których budowa w najbli¿szych latach zosta³a uznana jako priorytetowa, chodzi o m.in. ulice Ossowsk¹, In¿yn
iersk¹ czy Wojska Polskiego, czyli ulice o znacznym stopniu znaczenia zbiorczego. Ulice Kosynierów czy Fredry s¹ uliczkami typ
owo lokalnymi, z bardzo ma³ym ruchem pojazdów i chocia¿ ich utwardzenie by³oby wskazane, trudno uznaæ ich pierwszeñstwo dla ta
kich ulic jak chocia¿by Ossowska, czy Wojska Polskiego. 
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